
Aan de heer D.J.C.A.M. van Sommeren,  

voorzitter van de commissie VROM van de gemeente Doesburg 

 

Doesburg, 4 juni 2025 

 

Geachte voorzitter, leden van de commissie VROM, 

Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 

Wij zijn een groep van zeven betrokken bewoners van Doesburg, wonende aan de Lindewal en 
Burgemeester Nahuyssingel. Ons motto is: ‘Snelheid eruit, groen erin!’. We maken ons namelijk 
zorgen over de hoge snelheden waarmee door onze straten wordt gereden, ook door zware 
vrachtwagens. En we zien met lede ogen dat de bomen verpieteren en er steeds meer bestraat 
wordt. We willen ons dan ook graag inzetten voor een andere inrichting van onze straten 
(bijvoorbeeld door wegversmallingen, of een andere verdeling van de parkeervakken), passender 
bomen, en groene plekken of vakken, waardoor temperaturen minder hoog oplopen, regenwater 
beter weggeleid kan worden, et cetera. Dit, om er aan bij te dragen dat de straten weer van de 
bewoners worden in plaats van het langsrazende verkeer. Dit willen we graag in overleg met de 
gemeente bereiken. 

Eerst zouden de riolering en de straten pas ná 2028 aangepakt worden. Zo lang willen we niet 
wachten. Vandaar dat we al een paar keer bij elkaar zijn gekomen om te kijken wat we zelf 
(burgerinitiatief) al eerder zouden kunnen organiseren en vergroenen. Ook was er een enquête in de 
maak om ideeën op te halen bij de rest van de bewoners.  

En toen kwam ons ter ore dat de reconstructie (aanpak riolering en dergelijke) van onze straten 
mogelijk toch al vóór 2028 aangepakt gaat worden (mits u hiermee instemt). Daar zijn we blij mee! 
We willen graag met de gemeente in gesprek om nu al te kijken hoe een en ander vanaf het begin op 
elkaar afgestemd kan worden. Zodat we samen toewerken naar groene en mooie straten, waar 
minder hard gereden wordt en waar het goed wonen is! 

We horen graag van u. Met vriendelijke groet, 

 

Contactadres:  

 

 

 


